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HET EERSTE WOORD 

“Als we geen boeken of cinema zouden hebben, geen theater of dans, geen 
muziek, dan zouden we volledig zijn overgeleverd aan de duisternis van de 
wereld”. Dit citaat stond onlangs in een hoekje van de krant. 

Een viertal bladzijden verder in dezelfde krant schreef een acteur-
theatermaker: “Net als in al die eeuwen voor de opkomst van de 
gasverlichting, wordt de nacht weer synoniem voor misdaad en gevaar, voor 
boze dromen en kwaadaardige demonen die zowel de onverlichte straten als 
het rijk van de slaap onveilig maken.“ 

Krekel keek door het venster naar buiten en zag dat het ook bij hem 
stikdonker was. Geen bomen meer te zien, geen straat of fietspad, geen 
huizen. Alles was verdwenen in een alles omhullende duisternis. Vanaf 23 u 
was de straatverlichting gedoofd. Krekel zette enkele pasjes naar buiten, niet 
goed wetend waar de grond zich bevond, daarna heel voorzichtig nog enkele 
pasjes verder, en dan nog een paar… 

Hoe meer stapjes hij verder ging, hoe meer hij ontdekte: een enorme 
sterrenhemel ontvouwde zich. Er was geen “duisternis van deze wereld”, 
maar een enorme rijkdom van lichtjes die een onbegrensde ruimte toonden.  
Krekel zag dat er geen reden was om bang te zijn van het donker. Hij moest 
geen schrik hebben van boze dromen. 
Zijn dromen gingen over vakantie met zonnige dagen in een luie zetel, met 
een goed boek. En hij keek al uit naar boeiende voorstellingen en lezingen 
wanneer de dagen weer korter zouden worden. 

Een prettige vakantie wenst Krekel aan al onze leden! 

Jullie Krekel. 

  



2 

11 JULIVIERING  VVLLAAAANNDDEERREENN FFEEEESSTT 
 

Feestzitting in de volkszaal van het stadhuis 
 
zaterdag 8 juli om 10.30 uur 
Programma: 

 Van historisch erfgoed naar eigentijds stedenbeleid
Gastlezing door dhr. Peter De Wilde, Nationaal Voorzitter 
Davidsfonds, CEO Toerisme Vlaanderen 

 Stadsvernieuwing in Oudenaarde 
door dhr. Stefaan Vercamer, schepen van cultuur 

 20 jaar stadsvernieuwing in Vlaanderen 
door dhr. Eric Wieërs, de Vlaamse Bouwmeester 

Muziek: het Scaldis Hoornkwartet 
Presentatie: dhr. Dirk Vander Beken 

Na de zitting is een bezoek aan de tentoonstelling “Stadsvernieuwing is 
Mensenwerk” voorzien in het Onze-Lieve-vrouwhospitaal gevolgd door de 
feestdrink. 

Iedereen is welkom. Schrijf in via cultuur@oudenaarde.be
 
 

Vlaanderen feest op de markt 

Animatieprogramma in het stadscentrum van vrijdag 7 tot zondag 9 juli 
 
 

Vlaanderen vlagt 

Laat van zaterdag 8 en dinsdag 11 juli de 
leeuwenvlag wapperen. 
We zijn fier Vlaming te zijn!
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11 JULIVIERING    VLAANDEREN FEEST 
 

Guldensporenmis in de Sint-Walburgakerk 

zondag 9 juli om 11.00 uur 
 
De eucharistie wordt voorgegaan door E.H. Deken Luc Van den Velde 
en opgeluisterd door organist Gert Amerlinck. 

Tijdens de eucharistieviering kunnen de aanwezigen Vlaamse liederen 
meezingen. 

Deze Guldensporenmis is een initiatief van Davidsfonds, Marnixring en 
Vl@s. 

De leden van deze 3 verenigingen worden nadien uitgenodigd in het 
Walburgacentrum, Zakske 2 voor een aperitiefje. 

 
Vlaams Beiaardconcert 

Stadsbeiaardier Lode Schynkel speelt op zondag 9 juli om 12.00 uur 
composities van Vlaamse toondichters, aangevuld met Vlaamse liederen 
en de De Vlaamse Leeuw. 

Stadsvernieuwing is Mensenwerk 

Tentoonstelling over 20 jaar stadsvernieuwing in Vlaanderen in het O.-L.-
Vrouwhospitaal van 30 juni tot en met 11 juli  
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ONS PROGRAMMA VOLGEND WERKJAAR 
 
Ons programma voor het komende werkjaar is nog niet helemaal klaar, maar we 
doen ons best om dit zo snel mogelijk in orde te brengen. Meer info krijgt u in de 
volgende Krekel die eind augustus zal verschijnen. Maar volgende data kan u 
reeds in uw agenda noteren. 

Red Star Line 
zaterdag 23 september 2023 
voorstelling om 16.30 uur 

spektakel-musical van Studio 100 in Puurs 

De Boerenkrijg 
woensdag 25 oktober 2023 
volkszaal stadhuis om 20.00 uur 

lezing door de heer François Van Gehuchten 
n.a.v. de 250ste verjaardag van de opstand 

Online-fraude 
dinsdag 5 december 2023 
Walburgacentrum ’t Zakske om 14.00 uur 

lezing met praktijksessie door de heer Rik 
Mercelis 

Nieuwjaarstoost 

zondag 21 januari 2024 
Kapel oud-hospitaal om 16.00 uur 

Oudenaardse coverband Ola Pola met 
daarna een gezellige toost op 2024! 
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WINNAAR JJW 
 
Elk jaar organiseren wij met onze afdeling de Junior Journalist Wedstrijd. Dit 
jaar mochten de journalisten in spe zich wagen aan een interview. Clara 
Uytterschaut van KBO Bevere werd dit jaar de laureaat. U leest hieronder 
haar winnende inzending. 
 
Interview met mevr. Roseline Michels, notaris in Oudenaarde maar in de 
eerste plaats mijn mama. 

WWaatt hhoouuddtt hheett bbeerrooeepp vvaann nnoottaarriiss jjuuiisstt iinn?? 
Ik sta mensen bij op de sleutelmomenten van hun leven: huwen, scheiden, een huis 
kopen, het overlijden van een dierbare, een zaak starten. Daarnaast ben ik ook 
manager van mijn onderneming: ik ben eindverantwoordelijke voor de akten, sta in 
voor een correcte boekhouding, leid mijn personeel, ben PR-verantwoordelijke. Tot 
slot moet ik ook zorgen dat mijn kennis steeds up-to-date is. 

HHooee iiss uuww iinntteerreessssee vvoooorr nnoottaarriiaaaatt oonnttssttaaaann ?? 
Na mijn studies rechten realiseerde ik me dat ik geen advocaat wilde worden omdat 
zij voortdurend moeten strijden. Het notariaat brengt mensen samen tot een 
akkoord en verzoent.  

ZZiijjnn hheett mmooeeiilliijjkkee eenn llaannggee ssttuuddiieess ??
Ja, zeker en vast! Je studeert 5 jaar rechten aan de universiteit, en daarna studeer je 
nog een extra jaar notariaat bij aan de universiteit. Na het behalen van je diploma 
moet je 3 jaar stage lopen in een notariaat. Als je notaris wil worden moet je 
vervolgens deelnemen aan een vergelijkend examen (je moet er dus niet gewoon 
voor slagen, maar je moet bij de besten eindigen, want er mogen maar een aantal 
mensen benoemd worden tot kandidaat-notaris). Eens je kandidaat-notaris bent 
moet je een bestaand kantoor overnemen of je associëren met een bestaande 
notaris. Als je een bestaand kantoor wil overnemen, moet je “postuleren”: je moet je 
kandidaat stellen en opnieuw voor 2 commissies verschijnen: zij maken een lijst op 
van de 3 best gerangschikte kandidaten. Daarna word je benoemd door de koning. 
Dan moet je een hele hoge overnamesom betalen aan de notaris wiens kantoor je 
wil overnemen. Dan kan je eindelijk starten als notaris na een lange weg van dus 
minstens 10 jaar.  

MMaagg uu ggeehheeiimmeenn vvaann aannddeerree kkllaanntteenn ddoooorrvveerrtteelllleenn ?? 
Absoluut niet! Als notaris ken je heel veel geheimen van je cliënten die jou in 
vertrouwen worden meegedeeld. Ons beroepsgeheim is een van de belangrijkste 
pijlers van het notariaat.  
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MMaagg uu nnaaaarr eeeenn CCaassiinnoo ggaaaann ??  
Neen, een notaris mag niet naar een Casino gaan. Dat komt omdat wij gelden van 
onze cliënten op “derdenrekeningen” hebben staan. Als we met dit geld zouden 
gokken, zouden heel veel mensen daarvan slachtoffer zijn. 

MMooeetteenn mmeennsseenn vveeeell bbeettaalleenn vvoooorr uuww ddiieennsstteenn??
De mensen vinden van wel. Dat berust vooral op een misverstand: de notaris 
ontvangt erelonen en aktekosten (dit is het doorrekenen van de kosten die de 
notaris zelf eerst heeft voorgeschoten voor de heel veel wettelijk verplichte 
opzoekingen) maar hij int ook de belastingen die voor een akte verschuldigd zijn. 
Die belastingen kunnen heel hoog oplopen. De mensen noemen alles samen 
“notariskosten” , maar het grootste deel daarvan zijn belastingen. De notaris werkt 
ook heel veel gratis: wij rekenen niets aan voor een eerste advies. Je betaalt voor de 
kennis en het advies van een professioneel die daarvoor jarenlang heeft gestudeerd 
en geïnvesteerd (zie een van de vorige vragen), zoals je ook een dokter-specialist 
betaalt voor zijn kennis en kunde. 

BBlliijjff jjee ddiitt ddooeenn ttoott aaaann jjee ppeennssiiooeenn ooff hheebb jjee nnoogg aannddeerree ddrroooommbbeerrooeeppeenn??
Notaris zijn is de laatste tijd echt geen gemakkelijk beroep: de wetgeving en de 
maatschappij veranderen in sneltempo; wij werken heel veel en lange dagen; de 
stress en de enorme verantwoordelijkheid eisen hun tol en daarbovenop komt nog 
dat de publieke opinie weinig respect toont voor ons beroep, onterecht. Ik denk dus 
niet dat ik dit beroep zal kunnen volhouden tot mijn 70 jaar. Wat ik dan wel zou 
willen doen? Eerlijk gezegd heb ik nog niet de tijd gehad om daarover na te denken…  

IIss jjee jjee lleevveenn tteerruugg zzoouu oovveerrddooeenn zzoouu jjee ddaann hheettzzeellffddee bbeerrooeepp kkiieezzeenn?? 
Dat is een erg moeilijke vraag. Ik doe mijn beroep heel erg graag, maar zou niemand 
adviseren om daar nu nog aan te beginnen. Het vergt echt veel van een mens en de 
af te leggen weg is lang. De verantwoordelijkheid is verpletterend. 

WWaass hheett mmooeeiilliijjkk oomm iinn ddee lloocckkddoowwnn ttee wweerrkkeenn?? 
De lockdown was een uitdagende periode. Wij mochten enkel dringende akten 
verlijden. Uiteraard vond iedereen om de een of andere reden dat zijn akte dringend 
was, dus wij moesten maanden met mensen discuteren en akten uitstellen. De 
mensen waren allemaal chagrijnig en ongeduldig. De kosten liepen door, maar er 
konden geen akten getekend worden. Het thuiswerk met de nodige investeringen 
moest ook halsoverkop worden geregeld. Zelf thuiswerken was voor mij niet 
mogelijk. Het heeft ook wel zijn positieve kanten: ik vond het heerlijk om zoveel 
meer samen met ons gezin thuis te kunnen zijn. Ook is digitaal werken mogelijk 
geworden: videoconferentie, akten vanop afstand (zelfs vanuit het buitenland) zijn 
mogelijk geworden waardoor ik minder tijd verlies in de auto. Ook thuiswerkend 
personeel geeft meer flexibiliteit. 
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WWaatt wwaass hheett eerrggssttee ddaatt jjee hheebbtt mmeeeeggeemmaaaakktt ttiijjddeennss jjee wweerrkk ??  
De vele ruzies tussen mensen bij echtscheidingen en erfenissen zijn erg en draaien 
steeds om geld. Ooit heb ik een vereffening-verdeling van een nalatenschap moeten 
doen waar de 8 erfgenamen jarenlang discussieerden over een 1 koffietas en een 
postzegelverzameling. De ruzies “uit principe” zijn de ergste. Daarnaast vond ik het 
ook erg moeilijk toen ik een erfenisplanning moest opmaken voor iemand die in de 
kleuterklas en in de lagere school in mijn klas zat. Hij is intussen overleden. 

WWaatt wwaass hheett lleeuukkssttee ooff ggrraappppiiggssttee vvoooorrvvaall ddaatt jjee hheebbtt mmeeeeggeemmaaaakktt?? 
Soms zijn de namen van dossiers wel grappig, maar wegens mijn beroepsgeheim 
kan ik hierover niets vertellen. Het leukste is de dankbaarheid van vele mensen. 
Velen hebben echt steun aan mijn adviezen en dat doet deugd om te zien. 

ZOMERZOEKTOCHTEN 

De nationale zomerzoektocht loopt nog tot 21 
september. Alle info vindt u op 
www.davidsfonds.be/activiteiten/zomerzoektocht

U kan daar ook de deelnemerspakketten bestellen. 
Dat kan ook bij Jan Amez (jan.amez@skynet.be) 

Ook Davidsfonds Ronse heeft een fietszoektocht 
uitgewerkt de Ronde van Ronse, die loopt tot 30 
september. 
Hier verkennen jullie Ronse, zowel het historische 
centrum, de 19de-eeuwse stadsuitbreiding, de 
artdecowijken en de wijde omgeving van heuvels, 
bossen en bucolische landelijke gebieden waarover 
Ronse zich uitstrekt. 

Deelnameprijs is €10 voor DF-leden en €15 voor 
niet-leden. De deelnamebrochure is te koop op de 
dienst Toerisme, De Biesestraat 2 te Ronse. Dit is 
tevens de start en aankomst van deze zoektocht. 
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DE MUZE 

“Hatchie” 

Krekel had nog maar net zijn hoofd uit zijn holletje gestoken, of hij moest hevig 
niezen. En daarna nog eens en nog eens. Hij voelde het: hij had hooikoorts. En 
hij had een hekel om te werken bij zulk zomerweer. Hij zag juist de mier 
passeren, maar die keek niet op.

DE KREKEL EN DE MIER
Jan de krekel  
had een hekel  
aan het werk bij zomerdag. 
En hij zong maar 
en hij sprong maar 
en vergat zijn ouwe dag. 

Maar wat later 
stond zijn snater 
-’t was toen winter - stil en stijf. 
En ’t gebeurde 
dat hij treurde 
zonder eten in zijn lijf. 

’t Werd vernomen  
door een vrome 
mier die hem wel lijden mocht, 
en die eten 
ongeweten  
in haar magazijnen zocht. 

Hier, zo zei ze, 
wil niet grijzen. 
Heb niet langer nog verdriet. 
Lafontaine 
en de zijnen 
zijn lang dood. Zij weten ’t niet. 

uit: Gaston Durnez “Hooikoorts” uitg. Heideland 1965
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